

MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY
MORNING

All communications relative to the Municipal
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN
CITY HALL
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISSANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL
HOTEL DE VILLE
MONTREAL

DELIBERATIONS

BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 8 septembre 1914, p.m.

Présents: MM. les Commissaires Ainey, Hébert et McDonald.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, M. le Commissaire Hébert est nommé président.

Les minutes sont approuvées.

1.—Soumis deux séries de mandats vérifiés par le Contrôleur et Auditeur de la Cité, au montant de \$4,657.36 et de \$5,962.23, suivant liste certifiée.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: D'en autoriser le paiement.

2.—Soumis deux comptes de la Cie d'Auvents des Marchands, Limitée, au montant de \$78 et de \$400 étant pour prix de drapeaux vendus à la Cité et pour la décoration de la façade de l'Hôtel de Ville, à l'occasion de la mort de Sa Sainteté le Pape Pie X.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De référer au Surintendant des Edifices Municipaux pour rapport.

3.—(22666) Soumis un rapport du Surintendant de Police, recommandant l'établissement d'un poste de cochers sur le Chemin de la Côte-des-Neiges, côté ouest.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant l'établissement dudit poste.

4.—(22708) Soumis un rapport de l'Architecte et Surintendant des Bâtisses, transmettant un rapport de l'Assistant-Architecte, au sujet de certains changements dans la construction du poste de police du quartier Bordeaux.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De notifier l'Architecte, M. Reeves, de voir à ce que les travaux soient exécutés suivant les devis et le contrat.

BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 8th September 1914, p.m.

Present: Commissioners Ainey, Hébert, McDonald.

On motion of Commissioner Ainey, Commissioner Hébert was called to the chair.

The minutes were confirmed.

1.—Submitted two series of warrants, verified by the City Comptroller and Auditor, amounting to \$4,657.36 and \$5,962.23, as per certified list.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: To authorize the payment thereof.

2.—Submitted two accounts from the Merchants' Awning Co., Ltd., amounting to \$78 and \$400 being the price of flags sold to the City and for the decoration of the frontage of the City Hall on the occasion of the death of Pope Pius X.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That the same be referred to the Superintendent of Municipal Buildings for a report.

3.—(22666) Submitted a report from the Superintendent of Police, recommending that a cabstand be established on Côte des Neiges Road, west side.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That a report be made to Council recommending that said cabstand be established.

4.—(22708) Submitted a report from the Architect and Superintendent of Buildings, transmitting a report from the Assistant-Architect, anent certain alterations in the erection of a police station in Bordeaux Ward.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That Mr. C. A. Reeves be notified to see that the works are carried out according to the specifications and to the contract.